
REFERAT AF ORDINÆR GENERALFORSAMLING  

  

Grundejerforeningen Harevænget  

  

26. marts 2025  

  

  

Onsdag 26. marts 2025, kl. 19.30, afholdtes ordinær generalforsamling i Grundejerforeningen Harevænget, 

cvr.nr. 35358676. Generalforsamlingen blev afholdt i Menighedshuset v/ Nr. Bjert Kirke.  

Der var på generalforsamlingen fremmødt 35 grundejere. Disse repræsenterede i alt 28 parceller, herunder 

medregnet parceller repræsenteret ved begge ejere og parceller, hvor den ene ejer repræsenterede 

parcellen.   

Inden generalforsamlingen fortalte hoteldirektør Peder Madsen om Hotel Koldingfjord og fremtiden for 

hotellet og dets omgivelser og formand Morten Olsen gjorde rede for bestyrelsens aktuelle sammensætning.  

  

Nedenstående dagsorden blev fremlagt:  

  

  

DAGSORDEN:  

  

1. Valg af dirigent  

  

2. Bestyrelsens beretning om det forløbne år  

  

3. Aflæggelse af revideret årsregnskab  

  

4. Vedtagelse af budget og fastsættelse af kontingent og bidrag  

  

5. Forslag fra bestyrelsen og rettidigt indkomne forslag fra medlemmerne  

  

6. Valg af bestyrelsesmedlemmer samt suppleanter   

  

7. Valg af revisorer og revisorsuppleanter  

  

8. Eventuelt  

  

Ad dagsordenens punkt:  

  

1. Valg af dirigent:  

  

Bestyrelsen indstillede advokat Søren Vangsgaard som dirigent, hvilket enstemmigt blev vedtaget.  

Dirigenten konstaterede, at generalforsamlingen var lovlig indkaldt og indvarslet, idet indkaldelsen var sket  

16. februar 2025 ved brev, der var omdelt i postkasserne, indeholdende dagsorden, som den fremgår af 

vedtægternes § 13.   

Der var ikke bemærkninger fra de fremmødte.  

  

  

2. Bestyrelsens beretning om det forløbne år:    

  

Foreningens formand, Morten Olsen, aflagde beretning, hvilket blevet taget til efterretning og godkendt.   

  

3. Aflæggelse af revideret årsregnskab:  

  

Foreningens kasserer Minna Christiansen fremlagde årsregnskab 2024, hvilket enstemmigt blev godkendt 

af generalforsamlingen.   

  



4. Vedtagelse af budget og fastsættelse af kontingent og bidrag:  

  

Kasserer Minna Christiansen fremlagde bestyrelsen forslag til budget og foreslog kontingent til foreningen 

på 600 kroner og bidrag til vejfonden på 450 kroner.   

Forsamlingen godkendte bestyrelsens forslag til kontingent for det kommende år.  

  

5. Forslag fra bestyrelsen og medlemmer:  

  

Der var ingen forslag fra hverken bestyrelse eller medlemmer.   

  

6. Valg af bestyrelse:  

  

Tre bestyrelsesmedlemmer var på valg. Peter Kvorning, Minna Christiansen og Thomas Maabjerg Hansen, 

desuden ønsker formand Morten Olsen ikke at fortsætte. Suppleant Christian Lundhede overtager Morten 

Olsens plads i bestyrelsen, mens Andreas Gad fra nummer 69 og Niels Skov Jørgensen fra nummer 41 

overtager pladserne efter Peter Kvorning og Thomas Maabjerg Hansen, der ikke ønskede genvalg. Kasper 

Noes fra nummer 6 og Mette Lundhede Petersen fra nummer 5 blev valgt som suppleanter.   

Bestyrelsen består herefter af Minna Christiansen, Lars Brun, Christian Lundhede og Andreas Gad. 

Bestyrelsen konstituerer sig selv.  

  

7. Valg af revisorer og revisorsuppleant:  

  

Der var genvalg til Hanne Hellesø og Helle Aadal som revisorer og som revisorsuppleant blev Henrik Nielsen 

ligeledes genvalgt.   

  

8. Eventuelt:  

  

En boks med låg til legetøjet på legepladsen blev foreslået. Forslaget blev vel modtaget af bestyrelsen, der 

arbejder videre med ideen. 

En grundejer opfordrede til, at der parkeres på egen grund og ikke på vejen. Parkederede biler kan føre til 

farefulde situationer for både børn og voksne og desuden er det et krav, at der er mindst to p-pladser pr. 

grund.  

  

Generalforsamlingen blev hævet. Dirigenten takkede for god ro og orden.   

  

Bestyrelsen har endnu ikke konstitueret sig.  

 


